

Title (en)

WARNING LAMP FOR A TRUCK LIFT.

Title (de)

WARNLEUCHTE FÜR HEBEVORRICHTUNG BEI LASTKRAFTWAGEN.

Title (fr)

LAMPE D'AVERTISSEMENT POUR ABATTANT ELEVATEUR DE CAMION.

Publication

**EP 0161257 A1 19851121 (EN)**

Application

**EP 84900850 A 19840221**

Priority

DK 483183 A 19831021

Abstract (en)

[origin: WO8501706A1] A warning lamp (1) for mounting on a flap for a lift comprises a securing bracket (2) for securing on the flap and a lamp housing (3) which is provided with a lamp glass (7) and a protection grid (8), and where between the housing (3) and a channel-shaped part (4), which is secured to the bracket (2), there are provided two springs (5, 6) which seek to hold the housing (3) in extension of the bracket (2), in that the housing (3) is pivotably mounted on the bracket (2) by means of a hinge (14). The warning lamp (1) further comprises elements (10, 11, 12, 13) for retaining the housing (3) in a backwardly folded over position. The warning lamp thus achieved can be mounted on any existing lift flap without difficulties, the reason being that the lamp housing (3) will pivot and give way upon contact with the rear of the truck, and also upon contact with the surface of the road.

Abstract (fr)

Une lampe d'avertissement (1) est montée sur un abattant d'un système élévateur et comprend un support de fixation (2) se fixant sur l'abattant et un boîtier de lampe (3) lequel est pourvu d'un verre de lampe (7) et d'une grille de protection (8). Entre le boîtier (3) et une partie en forme de canal (4) qui est fixée au support (2), deux ressorts (5, 6) sont montés pour tenir le boîtier (3) en prolongement du support (2), de sorte que le boîtier (3) est monté de manière pivotante sur le support (2) à l'aide d'une charnière (14). La lampe d'avertissement (1) comprend en outre des éléments (10, 11, 12, 13) pour retenir le boîtier (3) dans une position repliée vers l'arrière. La lampe d'avertissement ainsi obtenue peut être montée sur n'importe quel abattant élévateur existant de camion, sans difficulté, étant donné que le boîtier de la lampe (3) peut pivoter et flétrir au contact avec l'arrière du camion et également au contact avec la surface de la route.

IPC 1-7

**B60Q 1/30; B60Q 1/26**

IPC 8 full level

**B60P 1/44** (2006.01); **B60Q 1/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B60P 1/4464** (2013.01); **B60Q 1/307** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8501706A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8501706 A1 19850425**; EP 0161257 A1 19851121

DOCDB simple family (application)

**DK 8400013 W 19840221**; EP 84900850 A 19840221